
Gondolatok a 2015. januári ikonfestő kurzus után

Befejeződött az egyhetes ikonfestő lelki zarándok tábor Nyíracsádon, amelynek résztvevője
lehettem és megalkothattam életem első ikonját!
Igen kevés ismerettel, de nagy várakozással és érdeklődéssel érkeztem. Régóta vonzott már az
ikonok világa, szerettem volna megérteni őket, de a mindennapok nem adtak arra nekem időt,
hogy ezzel kapcsolatos tanulmányokat folytassak. Már nyugdíjasként viszont örömmel
jelentkeztem erre a kurzusra és már az első nap kiderült, nagyon jól döntöttem.
Csoportunk igen vegyes volt, a kezdő, első ikonját készítőtől, mint jómagam, a már 20 éve ikont
festő művészig alkottunk egy héten keresztül Tarziciusz mester körül egy tanítványi
közösséget. Mesterünk nagy tapasztalattal segítette a kezdőket és haladókat egyaránt.
Végigvezetett bennünket az ikonfestés minden fázisán az alapozástól az utómunkálatokig,
melynek során elmélet és gyakorlat váltotta egymást.

      

Az ikon nem festmény, amit akár 3-4 óra alatt is el lehet készíteni. Türelemre, elmélkedésre,
elcsendesedésre, pontosságra tanít minket, és arra, hogyan hagyatkozzunk magára a
gondviselő Istenre, aki a kezünket vezeti, miközben elmerülünk a mű megalkotásában.
Nagyszerű lelki élmény volt úgy kezdeni a munkát, hogy előtte a szentmisén töltekezhettünk,
majd az alkotási időben is liturgikus zenét hallgattunk, amely tovább segítette az elmélyülést.
Nagy boldogság töltött el mindannyiunkat, amikor a vasárnapi szentmise végén sor került az
ikonok szentelésére.
Én személyesen nagy köszönettel tartozom Tarziciusz testvérnek, hiszen tudása, humora,
türelme olyan lökést adott, amely arra ösztönöz, hogy az elkezdett munkát tovább folytassam.

Dr. Nagyné Gerényi Ágota
Nyíregyháza
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A tábor képei megtekinthetők a galériában &gt;&gt;
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